
 

                   KOMMITTÉN FÖR 

DALSLANDS SJUKHUS                                          141024 

 

 

Till 

Kommunstyrelserna i 

Bengtsfors, Dals-Ed, Åmål, Färgelanda, 

Mellerud o Vänersborgs kommuner 

Kommunalförbundet, Christina Svensson 

 

 

                   Mer för fler på Dalslands sjukhus 

 

I s.k. öppet brev, febr. 2012 /bifogas/ till kommunstyrelserna i Dalsland 

och Vänersborg argumenterade vi för att sjukhuset skulle 

användas av fler för mer. 

 

Till folkmötet i Bäckefors 140828 inbjöd vi kommunerna med en 

enkel fråga att besvara: ”Är kommunerna beredda att samtala med  

regionen om ett bättre nyttjande av Dalslands sjukhus”? 

 

Kommittén har tillgång till dalslänningarnas uppfattning om mer vård 

i Dalsland.  

En dryg tredjedel av lokalerna står tomma, pengar och patienter finns. 

Patienter som nu måste vårdas långt hemifrån. 

Personal måste pendla för sin utkomst. 

 

Vi trodde att svaret på vår fråga var enkelt. Kommunernas svar i 

Bäckefors var mycket försiktigt avvaktande. Än längre tid behövdes 

för att lämna besked, efter kommunalförbundets möte 140911 skulle 

det komma. 

 

Svar gavs i §55/14: ” informationen läggs till handlingarna”. 

Vår oförmåga att klargöra vår ambition för Dalslands sjukvård och 

omsorg är betydande. 

Sakförhållande, avtal m.m. redovisas i paragrafen. 

Propån i vår fråga och svar på den kan vi inte återfinna i beslutet. 

 

Kommittén, ideell, kommer att arbeta vidare för bättre vård i Dalsland. 

Vad ny regim i regionen innebär återstår att se. 

I nämnda paragraf betonas socialchefernas verksamhetsansvar. 

Kommittén har därför beslutat att inbjuda socialcheferna till möte 

med information om vår verksamhet. 

 

Med vänlig hälsning 

 

KOMMITTÉN FÖR DALSLANDS SJUKHUS 

Ove Jansson  /oveijansson@telia.com/ 

e.u. 


